
Santi Vila sobre la prolongaci� de la C-32: "Est� a punt i s«ha

de fer"
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El conseller de Territori i Sostenibilitat, Santi Vila, va reiterar ahir que la prolongaci� de la C-32 f ins a Lloret "est�

a punt" i "s'ha de fer". En una entrevista ahir al Catalunya al dia Girona de Catalunya R�dio, Vila va admetre que hi

ha un "petit problema de governan�a en clau local". Actualment, l'Ajuntament de Lloret est� a l'espera per donar

a con�ixer un estudi del tr�nsit despr�s del primer encarregat i publicat per l'entitat Aturem la C-32 i, tot plegat,

pendents d'una consulta. Per Vila, "espero que els alcaldes el puguin resoldre ben aviat" i que, m�s enll� d'haver

retardat l'inici de les obres, "com a govern hem d'actuar i actuarem" perqu� la infraestructura "�s necess�ria i

s'ha de fer", insistia.
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